
 

 

ПРОТОКОЛ  

 

19.05.2021     м. Черкаси     № 2 

 

Засідання громадської  

ради при Черкаській обласній  

державній адміністрації 

 

Присутні: 32членигромадської ради(відповідно до розпорядження Черкаської 

обласної державної адміністрації від 19.04.2021 № 195); 

Запрошені:  

– заступник голови Черкаської обласної державної адміністрації – Гусак Віктор 

Григорович,  

– представники структурних підрозділів Черкаської обласної державної 

адміністрації; 

– представники інститутів громадянського суспільства області; 

– представники засобів масової інформації області. 

Відсутні: членигромадської ради:Зайнчківська Лідія Іванівна, Касян Андрій 

Іванович, Хулап Дмитро Ігорович (заява про вихід зі складу громадської ради 

при Черкаській обласній державній адміністрації від 17.05.2021). 

 

СЛУХАЛИ: Більду А. О., який повідомив, що з35 осіб зареєструвалися для 

участі в засіданні32 особи, зокрема 1 особа– у режимі онлайн (Мірошніченко 

Костянтин Валентинович). Відповідно до п. 22 Положення про громадську раду 

(№ 76 від 01.03.2021) засідання є правоможним, якщо  

на ньому присутні (у тому числі дистанційно) не менш як половина її членів  

від загального складу. 

Більда А. О., якийпоставив на голосуванняпитання про затвердження 

порядку денногозасідання громадської ради із внесеними доповненнями: 

 

1. Виступ заступника голови Черкаської обласної державної адміністрації 

Гусака Віктора Григоровича. 

2. Розгляд заяви Хулапа Д. І. про вихід зі складу громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації від 17.05.2021  

та включення одного з трьох кандидатів до складу громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації. 

3. Встановлення кількості постійних комісій громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації. Визначення напрямків 

діяльності та механізму формування. 

4. Затвердження бланку громадської ради при Черкаській обласній 

державній адміністрації. 

5. Затвердження зразка посвідчення члена при Черкаській обласній 

державній адміністрації. 
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6.  Обговорення пропозицій щодо змін до положення про громадську раду 

при Черкаській обласній державній адміністрації та звернення  

до компетентних органів про внесення запропонованих змін. 

7. Різне. 

Проголосували: „за“ – одноголосно. 

 

1. З першого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Гусака Віктора Григоровича, заступника голови Черкаської 

обласної державної адміністрації, який привітав новостворену громадську раду 

при Черкаській обласній державній адміністрації з початком роботи: 

„Насамперед вітаю вас усіх! Ви є представниками новоствореної 

громадської ради при ОДА. І мені приємно сьогодні з вами всіма 

познайомитись! Також вітаю обраного вами голову ради Андрія Більду. 

Сподіваюсь, у подальшому безпосередньо ваша й загалом наша спільна робота 

буде конструктивною та плідною. 

Комунікація з громадськістю – важливий напрямок у роботі, якщо ставиш 

за мету почути про проблеми регіону з „перших уст“. Моє ж першочергове 

завдання – сприяти їхньому вирішенню.  

І я переконаний, що з допомогою інститутів громадянського суспільства є 

змога дізнатися не про одне проблемне питання та віднайти шляхи вирішення. 

Готовий почути ваші думки, пропозиції щодо перспектив розвитку нашого 

регіону та розраховую в подальшому на ефективну співпрацю. Певен, нам 

вдасться її налагодити“. 

ВИРІШИЛИ: Зазначену інформацію взяти до відома. 

 

2. З другого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Більду А. О., який повідомив, що Хулап Дмитро Ігорович 

заявою від 17.02.2021 вийшов зі складу громадської ради при Черкаській 

обласній державній адміністрації. 

Відповідно до п. 17 положення про громадську раду при Черкаській 

обласній державній адміністрації Членство в громадській раді припиняється на 

підставі рішення громадської ради у разі подання членом громадської ради 

відповідної заяви – з дня надходження відповідної заяви; 

У разі припинення будь-якою особою членства у громадській раді її місце 

займає наступний за черговістю кандидат до складу громадської ради, який 

набрав найбільшу кількість голосів за результатами проведення рейтингового 

голосування на установчих зборах або рейтингового електронного голосування. 

Відповідне рішення приймається на найближчому засіданні громадської ради. 

У разі коли наступними за рейтингом є двоє або більше кандидатів  

з однаковою кількістю балів, введення до складу громадської ради 

здійснюється шляхом голосування членів громадської ради за кожного  

із кандидатів. У такому разі до складу громадської ради вважається обраним 

той кандидат, який набрав більшу кількість голосів порівняно з іншим 

кандидатом. 
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Згідно з протоколом лічильної комісії від 29.03.2021 № 1 кандидатами до 

складу громадської ради є наступні особи: 

Дігтяр Олександр Борисович (Громадська організація „Міжгалузевий 

центр реабілітації „Спортивно-оздоровчий центр інвалідів „Українська 

мрія“ЄДРПОУ 36543619); 

Красноголовець Анатолій Анатолійович (Громадська організація „Скарби 

тясминського краю“ЄДРПОУ 43409590); 

Матвєєв Олексій Михайлович (Громадська організація „Сила. Захист. 

Честь“ЄДРПОУ 43621627). 

Всі три кандидати набрали по 23 голоси на установчих зборах 29.03.2021. 

Більда А. О. поставив на голосування питання, щодо прийняття заяви 

Хулапа Д. І. та надання кожному кандидату можливість виступу з регламентом 

2 хв. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 

ВИРІШИЛИ: Кожному кандидату виступ – 2 хв. 

 

 Дігтяр Олександр Борисович (Громадська організація „Міжгалузевий 

центр реабілітації „Спортивно-оздоровчий центр інвалідів „Українська мрія“ 

ЄДРПОУ 36543619) таМатвєєв Олексій Михайлович (Громадська організація 

„Сила. Захист. Честь“ ЄДРПОУ 43621627) розповіли свої мотиви для вступу до 

складу громадської ради при Черкаській обласній державній адмінстрації; 

Красноголовець Анатолій Анатолійович (Громадська організація „Скарби 

тясминського краю“ ЄДРПОУ 43409590) – відсутній на засіданні 19.05.2021. 

Більда А. О. запропонував проголосувати за кожного з кандидатів, в тому 

числі і за тих хто відсутній. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

Дігтяр Олександр Борисович (Громадська організація „Міжгалузевий 

центр реабілітації „Спортивно-оздоровчий центр інвалідів „Українська мрія“ 

ЄДРПОУ 36543619) – „за“– 6; 

Красноголовець Анатолій Анатолійович (Громадська організація „Скарби 

тясминського краю“ ЄДРПОУ 43409590) – „за“– 1; 

Матвєєв Олексій Михайлович (Громадська організація „Сила. Захист. 

Честь“ ЄДРПОУ 43621627)– „за“– 21; 

ВИРІШИЛИ: Матвєєва Олексія Михайловича представника громадської 

організації „Сила. Захист. Честь“ (ЄДРПОУ 43621627) включити до складу 

громадської ради при Черкаській обласній державній адміністрації. 

 

3. З третього питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Більду А. О., якийповідомив,  що на засіданні 27.04.2021 

громадською радою при Черкаській обласній державній адмінстрації було 

створено робочу групу, в складі Бурлаченка П. Д., Путрі Ю. М. та Фоміної 

Н. М., яка займалась напрацюванням кількості та напрямків постійних комісій 

громадської ради при Черкаській обласній державній адміністрації. 

Робочою групою сформовано 10 комісій: 
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1. Комісія з питань інформаційної, гендерної та етнічної політики, 

конституційних прав і свобод громадян. 

2. Комісія з питань бюджету, фінансів, розвитку підприємництва, 

євроінтеграції та промислової політики. 

3. Комісія з питань антикорупційної політики, боротьби з корупцією та 

моніторингу діяльності правоохоронних органів. 

4. Комісія з питань розвитку інструментів місцевої демократії, розвитку 

громад та територій Черкаської області. 

5. Комісія з питань охорони здоров’я, материнства, дитинства, соціального 

захисту населення; реабілітації та ресоціалізаціїосіб з інвалідністю. 

6. Комісія з питань ветеранів Збройних Сил України, учасників бойових 

дій, питань підтримки та соціального захисту учасників АТО. 

7. Комісія з питань спорту, молоді та туризму. 

8. Комісія з питань транспорту, дорожньої інфраструктури, 

містобудування та житлово-комунального господарства. 

9. Комісія з питань екологічної безпеки та охорони природних ресурсів. 

10. Комісія з питань культури, освіти і науки, сім’ї та дітей. 
 

Стадник В. В. запропонував залишити напрямки та склад постійних 

комісії, які були діючі 2019-2021 роках, та додати 9, а саме: 

1. Комісія з питань інформаційної політики, свободи слова, освіти та 

науки, мистецтв, культури, духовності та національностей, соціального захисту 

населення; 

2. Комісія з питань бюджету, фінансів, розвитку підприємництва, 

євроінтеграції та промислової політики; 

3. Комісія з питань боротьби з корупцією, конституційних прав і свобод 

громадян та питань охорони довкілля; 

4. Комісія з питань децентралізації, роботи з органами місцевого 

самоврядування, ОСН та ОСББ, питань АПК та відродження села; 

5. Комісія з питань охорони здоров’я, материнства і дитинства, прав та 

ресоціалізації інвалідів; 

6. Комісія з питань ветеранів Збройних Сил України та учасників бойових 

дій, питань підтримки та соціального захисту учасників АТО; 

7. Комісія з питань сім’ї, дітей, молоді, спорту, туризму, гендерної 

політики та тимчасово переміщених громадян; 

8. Комісія з питань транспорту, дорожньої інфраструктури, 

містобудування та житлово-комунального господарства. 

9. Комісія з питань екологічної безпеки. 

В обговоренні взяли участь всі члени громадської ради. 

 

Більда А. О. поставив на голосування проект розроблений робочою 

групою в кількості 10 постійних комісій. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 25; „проти“ – 2; „утримались“ – 6. 

Більда А. О. поставив на голосування пропозицію Стадника В. В.,  а саме 

залишити кількість та напрямки постійних комісій, які діяли 2019-2021 роках. 
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ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 5; „проти“ – 19; „утримались“ – 9. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити проект розроблений робочою групою в кількості 

10 постійних комісій. 

 

СЛУХАЛИ: Більду А. О., який запропонував ознайомитись з назвами та 

напрямками кожної постійної комісії та затвердити їх. 

1. Комісія з питань інформаційної, гендерної та етнічної політики, 

конституційних прав і свобод громадян. 
 

Гуляницька В. Г. запропонувала доповнити постійну комісію напрямком 

„Духовність“. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 30; „проти“ – 0; „утримались“ – 2. 

ВИРІШИЛИ: доповнити постійну комісію напрямком „Духовність“. 
 

Кисельов П. О. запропонував виключити напрямок „Гендерна політика“. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 2; „проти“ – 28; „утримались“ – 3. 

ВИРІШИЛИ:залишити напрямок „Гендерна політика“. 

 

2. Комісія з питань бюджету, фінансів, розвитку підприємництва, 

євроінтеграції та промислової політики. 

Шевченко П. В. та Олійник В. В. запропонували доповнити постійну 

комісію напрямком „Забезпечення зайнятості населення“ 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 30; „проти“ – 0; „утримались“ – 2. 

ВИРІШИЛИ: доповнити постійну комісію напрямком „Забезпечення 

зайнятості“. 

 

3. Комісія з питань антикорупційної політики, боротьби з корупцією та 

моніторингу діяльності правоохоронних органів. 

Більда А. О. та Святенко О. В. запропонували доповнити назву комісії 

„взаємодія з правоохоронними органами“. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 18; „проти“ – 1; „утримались“ – 13. 

ВИРІШИЛИ: доповнити постійну комісію напрямком „взаємодія  

з правоохоронними органами“. 

 

Кисельов П. О. запропонував залишити назву комісії як є. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 19; „проти“ – 1; „утримались“ – 12. 

ВИРІШИЛИ: доповнити постійну комісію напрямком „взаємодія  

з правоохоронними органами“. 
 

Калиновська Т. С. запропонували виключити напрямок „боротьби  

з корупцією“ з назви постійної комісії. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 7; „проти“ – 12; „утримались“ – 6. 

ВИРІШИЛИ: не виключати напрямок „боротьби з корупцією“ з назви 

постійної комісії. 

 

6. Комісія з питань ветеранів Збройних Сил України, учасників бойових 

дій, питань підтримки та соціального захисту учасників АТО/ООС. 
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Осмоловський О. Я. запропонував доповнити назву комісії напрямком 

„осіб з інвалідністю внаслідок війни“ 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 30; „проти“ – 0; „утримались“ – 2. 

ВИРІШИЛИ: доповнити назву комісії напрямком „осіб з інвалідністю 

внаслідок війни“. 

 

7. Комісія з питань спорту, молоді та туризму. 

8. Комісія з питань транспорту, дорожньої інфраструктури, 

містобудування та житлово-комунального господарства. 

9. Комісія з питань екологічної безпеки та охорони природних ресурсів. 

10. Комісія з питань культури, освіти і науки, сім’ї та дітей. 

Розглянули назви та напрямки постійних комісій (7,8,9,10) пропозицій 

щодо доповнення чи змін не надходило. 
 

 Більда А. О. запропонував проголосувати за кількість, напрямки та назви 

постійних комісій громадської ради при Черкаській обласній державній 

адміністрації із змінами та доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 29; „проти“ – 2; „утримались“ – 1. 

ВИРІШИЛИ: затвердити кількість, напрямки та назви постійних комісій 

громадської ради при Черкаській обласній державній адміністрації із змінами 

та доповненнями: 

1. Комісія з питань інформаційної, духовної, гендерної та етнічної 

політики, конституційних прав і свобод громадян. 

2. Комісія з питаньзабезпечення зайнятості населення, бюджету, фінансів, 

розвитку підприємництва, євроінтеграції та промислової політики. 

3. Комісія з питань антикорупційної політики, боротьби з корупцією та 

моніторингу діяльності правоохоронних органів. 

4. Комісія з питань розвитку інструментів місцевої демократії, розвитку 

громад та територій Черкаської області. 

5. Комісія з питань охорони здоров’я, материнства, дитинства, соціального 

захисту населення; реабілітації та ресоціалізаціїосіб з інвалідністю. 

6. Комісія з питань ветеранів Збройних Сил України, учасників бойових 

дій, осіб з інвалідністю внаслідок війни, питань підтримки та соціального 

захисту учасників АТО/ООС. 

7. Комісія з питань спорту, молоді та туризму. 

8. Комісія з питань транспорту, дорожньої інфраструктури, 

містобудування та житлово-комунального господарства. 

9. Комісія з питань екологічної безпеки та охорони природних ресурсів. 

10. Комісія з питань культури, освіти і науки, сім’ї та дітей. 

 

СЛУХАЛИ: Більду А. О., який запропонував надати пропозиції, щодо 

кількості комісій в яких може бути один член громадської ради при  Черкаській 

обласній державній адміністрації. 
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Святенко О. В. запропонував, що один член громадської радиЧеркаській 

обласній державній адміністрації може бути включенийне більше ніж в три 

постійні комісії громадської ради. 

Більда А. О. поставив на голосування пропозицію Святенка О. В. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 21; „проти“ – 1; „утримались“ – 8. 

ВИРІШИЛИ: один член громадської радиЧеркаській обласній державній 

адміністрації може бути включений не більше ніж в три постійні комісії 

громадської ради. Склад комісій та питання щодо кількості комісій в яких може 

бути голова комісії – доопрацювати та озвучити на наступному засіданні 

громадської ради. 

 

4. З четвертого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Більду А. О., запропонував затвердити бланк громадської ради 

при Черкаській обласній державній адміністрації № 3. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 28; „проти“ – 0; „утримались“ – 4. 

ВИРІШИЛИ: затвердити бланк громадської ради при Черкаській обласній 

державній адміністрації № 3. 

 

5. З п’ятого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ:Більду А. О., який запропонував обрати проект посвідчення 

члена громадської ради приЧеркаській обласній державній адміністрації  

та затвердити його. 

В обговоренні взяли участь всі члени громадської ради. 

Відбулось голосування за два проекти посвідчення члена громадської ради 

приЧеркаській обласній державній адміністрації. Жоден з проектів не набрав 

достатньої кількості голосів. 

Більда А. О., Святенко С. В. та Богун М. М. на наступне засідання 

громадської ради підготують остаточний проект посвідчення члена громадської 

ради приЧеркаській обласній державній адміністрації. 

 

 

Головазасідання       Андрій БІЛЬДА 

 

Секретар засідання      Катерина КРУПЕНКО 


